
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata 
Képviselő-testülete   

 
JEGYZŐKÖNYV 

 
Készült: Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2010. április 15-én 
megtartott munkaterv szerinti nyilvános üléséről. 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
Jelen vannak:  

A Képviselő-testület tagjai közül: Horinka László polgármester, Csanádi Gábor, 
Farkas Ferenc, László Ferenc, Lukács István, Kecser István, Farkas Gáborné, Katus 
Norbert, Dr. Papp Ágostonné, Szücsi Csaba települési képviselők, később érkezett: 
Cseri Péter alpolgármester, Kiss Tamás települési képviselő 
Meghívottként: Dr. Fábián Gábor háziorvos, Dr. Bori Andrea háziorvos, Dr. Tiba 
Marianna háziorvos, Dr. Laczkó Katalin gyermekorvos, Dr. Marosi Gyöngyi, az 
ügyelet vezetője, Nagy Jusztina védőnő, Fontos Magdolna védőnő, Szanyi Jánosné 
védőnő, Bálint Sándorné óvodavezető, Lakatos Jánosné, az ÖNO vezetője, Bihari 
János r.alezredes őrsparancsnok, Baloghné Kovács Magdolna könyvvizsgáló, 
Seprősné Cseri Ágota, a pénzügyi csoport vezetője, Dr. Pesti László, Dr. Rehák Attila 
ügyvéd 
Tanácskozási joggal: Tóth Krisztina jegyző 
Jegyzőkönyvvezető: Kissné Géringer Márta szervezési csoportvezető 

 
Horinka László polgármester: Köszöntöm a megjelenteket. Megállapítom, hogy az ülés 
határozatképes, azt megnyitom. Késését jelezte Cseri Péter alpolgármester és Kiss Tamás 
települési képviselő. Külön köszöntöm az őrsparancsnok urat, és Dr. Pesti László urat és 
párját. A napirendeknél jelezném, hogy Doktor Úr személyére Bori Doktornő beszámolójában 
találni némi utalást.   
Napirend előtt tennék javaslatot arra, hogy ha bármi a rendőrség munkáját érintő kérdés lenne, 
azt napirend előtt fel lehetne tenni.  
Napirend-módosítási javaslatom is lenne: egyebeken belül a rendezési tervvel kapcsolatban 
kérnénk némi iránymutatást a Képviselő-testülettől, illetve a PVCSV végelszámolása és 
vagyonfelosztása lenne még egy plusz napirendi pont. 
Jegyzőkönyv-hitelesítőnek felkérem Lukács István és Dr. Papp Ágostonné települési 
képviselőket, aki ezzel egyetért, kérem szavazzon! 
 
 A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1 
tartózkodás mellett Lukács István és Dr. Papp Ágostonné települési 
képviselőket jegyzőkönyv-hitelesítőnek megválasztotta. 
 
Ezt követően Horinka László polgármester az alábbi napirendi javaslatot terjesztette elő: 
 
Az ülés napirendje: 
1./ Praxisjog átadása 
 Előadó: Horinka László polgármester 
2./ 2009. évi zárszámadás elfogadása, rendelet megalkotása   

Előadó: Horinka László polgármester 
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3./ „Sülysápért” Közalapítvány pénzügyi beszámolója  
 Előadó: Faragó György, a Kuratórium elnöke 
4./ Háziorvosi körzetek beszámolója 2009. évi munkájukról   
 Előadó: háziorvosok     
5./ Központi Orvosi Ügyelet beszámolója 2009. évi munkájáról   
 Előadó: Központi Orvosi Ügyelet Vezetője 
6./ Védőnők beszámolója 2009. évi munkájukról  
 Előadó: védőnők 
7./ Civil szervezetek támogatása   
 Előadó: Horinka László polgármester 
8./ SZMSZ módosítás 
 Előadó: Tóth Krisztina jegyző 
9./ Óvodai helyi program tárgyalása  
 Előadó: Horinka László polgármester 
10,/ Gondozási Központ Szakmai Programja (előző ülésre kiküldött anyag) 
 Előadó: Lakatos Jánosné az ÖNO vezetője 
11./ VAS-FA Bt. kérelme   
 Előadó: Horinka László polgármester 
12./ Kistérségi központi orvosi ügyeleti ellátására kiírt közbeszerzési eljárás eredményének 

jóváhagyása   
 Előadó: Horinka László polgármester 
13./  PVCSV végelszámolása és vagyonfelosztása 
 Előadó: Horinka László polgármester 
14./ Egyebek
 - Jegyzői tájékoztató  
 - Rendezési tervvel kapcsolatban iránymutatás kérése 
Zárt ülés: 
15./ Közbeszerzési eljárás ajánlattételi felhívás jóváhagyása 
 Előadó: Horinka László polgármester 
16./ Lakásbérleti szerződés meghosszabbítása   
 Előadó: Horinka László polgármester 
17./ Ingatlanok kisajátításának elindítása  
 Előadó: Horinka László polgármester 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül a napirendet elfogadta. 
 
Horinka László polgármester: Akkor most átadnám a szót, amennyiben az Őrsparancsnok 
Úrhoz lenne a Képviselő-testület tagjainak kérdése. 
Ha nincs kérdés, akkor köszönjük, hogy az Őrsparancsnok Úr megjelent a testületi ülésen, az 
útjára engedjük. 
 
1./ Napirendi pont 
Praxisjog átadása  
 
Horinka László polgármester: A probléma ismert: Bori doktornő szeretné átadni a praxisát, 
a korábbi jelentkezővel kapcsolatos határozatot a Képviselő-testület visszavonta, most a 
Doktor Úr jelentkezett a lehetőségre. Én azt kérem, hogy mutatkozzon be a Képviselő-
testületnek. 
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Dr. Pesti László: Szeretettel köszöntök mindenkit, nyilván az a kérdés, hogy miért Sülysápot 
választanám. Én visszajönnék ide, mert valamikor a 90-es években elég sokat jártam ide, 
mivel az ügyeletben dolgoztam. Nekem Dóczi Ildikó doktornő az egyetemen évfolyamtársam 
volt, ő jelezte, hogy lenne itt egy praxis. 18 éve vagyok háziorvos. Van egy 70 éves 
édesanyám, 2 gyermekem van, a Pest környékére való visszajövetel motivált. Pesten van a 
családom, rokonságom. Sajnos nem volt eddig lehetőség itt elhelyezkedni. A települést 
nagyjából ismerem. Igaz, hogy 10 éve nem dolgoztam itt, de be tudom pótolni a 
lemaradásomat. Annak idején én nagyon jól éreztem magam itt. 10 évig voltam rohamkocsi 
mentőorvos. Most több mint 100 km-re lakunk Pesttől, ez nekem nem felel meg. Szeretnék a 
családom közelében lenni. A kollégák nagy részét is ismerem. Bori Doktornővel akkor 
találkoztam először, amikor meghallottam a lehetőséget. Kérdéseikre szívesen válaszolok. 
Horinka László polgármester: Én is bíztatnám a Képviselő-testület tagjait, hogy 
kérdezzenek a Doktor Úrtól. 
Én azzal folytatnám, hogy Doktor Úrral mikor találkoztunk, beszélgettünk arról, hogy hogyan 
lehetne megoldani, hogy idejöjjön. Budapesten van lakása, Jászladányban lakik most. A 
lakhatást helyben szeretné megoldani, ehhez bérlakást kellene biztosítanunk számára. 
Kézenfekvő az, ha az Önkormányzat tud lakást biztosítani. A nemrég megürült lakást közösen 
megnéztük, fel kell újítani, de a lakás mérete, elhelyezkedése megfelel a Doktor Úrnak. Ha a 
Képviselő-testület elfogadja a praxisjog átadást, akkor az átadás akkor történhet meg, amikor 
a lakhatás biztosított lesz. Horváth Balázs a műszaki csoporttól felmérte a lakás állapotát és 
hogy mit is kellene ott csinálni, de ez most nem áll rendelkezésemre, így nem tudom, hogy 
mekkora összegből lehet ezt megcsinálni. Én azt gondolom, hogy szavazzunk bizalmat a 
Doktor Úrnak, és járuljunk hozzá a praxisjog átadáshoz. Arról is dönteni kell egy másik 
határozatban, hogy a lakást felújítjuk, és felújítás után bérbe adjuk a Doktor Úrnak. 
Amennyiben nincs kérdés, akkor kérem, hogy aki egyetért azzal, hogy Dr. Pesti László 
átvegye Dr. Bori Andrea háziorvosi körzetét, szavazzon! 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

63/2010. (IV.15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
1./ hozzájárul ahhoz, hogy Dr. Bori Andrea praxisjogát Dr. Pesti 
László részére átadja. 
2./ felkéri a Polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére. 
Határidő:  2010. május 5.          
Felelős:  Horinka László polgármester 
 

Horinka László polgármester : Azt gondolom, hogy a lakás felújítása legalább egy hónapot 
igénybe fog venni, a falak is eléggé vizesek. Célszerű volna a nyílászárókat is kicserélni. 
Sajnos az összeget nem tudom megmondani, hogy mennyit kellene biztosítani a 
költségvetésben.  
Kecser István, a TFKB elnöke: Összeget én sem tudok mondani, azt kell okosan megszabni, 
hogy hol a határ. Véleményem szerint meg kellene állni egy ésszerű határnál. A nyílászárók 
cseréjét én megfontolnám. A részletekről döntsünk akkor, ha meglesz az összeg.  
Horinka László polgármester: Akkor tud a Doktor Úr jönni akár helyettesíteni is, ha 
megoldott a lakhatása. 
Dr. Pesti László: Az, hogy melyik van előbb az OEP-szerződés vagy a lakás van kész, ilyen 
szempontból mindegy. Én át tudom venni a praxist. Egy-két hónapig helyettes lennék. A 
felújítási munkálatok elkészülte után azonnal tudunk jönni. 

3/21 



 

Farkas Gáborné: Javasolom, hogy a műszaki csoport felmérése és a TFKB javaslata alapján 
térjünk vissza a felújítás mélységére. 
Horinka László polgármester: Akkor ezt csak egy hónap múlva tudjuk megoldani, vagy a 
közmeghallgatáson tudunk erről tárgyalni, és akkor tudunk dönteni is. 
Ha nincs más ezzel kapcsolatban, akkor továbblépnénk. Megköszönöm, hogy eljöttek a 
testületi ülésre, szívesen látjuk önöket az ülés hátralévő részében is.  
 
(Cseri Péter települési képviselő az ülésre megérkezett.) 
 
2./ Napirendi pont 
2009. évi zárszámadás elfogadása, rendelet megalkotása 
 
Baloghné Kovács Magdolna könyvvizsgáló: Tisztelettel köszöntök mindenkit! Az önök 
megbízásából elvégeztem a könyvvizsgálatot. Az erről szóló jelentést elkészítettem, illetve az 
ehhez tartozó kiegészítést. Az előírások szerint hajtottam végre a könyvvizsgálatot. Az 
Önkormányzat 2009. évi beszámolóját hitelesítő záradékkal láttam el. A 2008. évre csak 
korlátozással lehetett kiadni a záradékot, ugyanis az ingatlankataszter és főkönyvi adatok nem 
egyeztek. 2009. évben külső szakember az ingatlankatasztert felülvizsgálta, ismételten 
felfektetésre került, ennek alapján a szükséges helyesbítések rögzítésre kerültek az 
Önkormányzat könyvelésében, amivel megteremtődött az összhang a nyilvántartások között. 
Az évközi vizsgálat során feltárt hibák még a zárás készítése előtt javításra, helyesbítésre 
kerültek. Egy esetben volt ilyen: fizetési meghagyásra egy perbeli fél ellentmondott, ezáltal a 
mérlegből kivettük. Ez került helyesbítésre.  
Az Önkormányzat pénzügyi helyzete, likviditási mutatói továbbra is kedvezőnek mondhatók, 
de nem szabad elfeledni, hogy a pénzeszközök nagy hányada kötvénykibocsátásból 
származik, amely mögött kötelezettség húzódik meg, ez jelenleg devizás alapú, ami 
kockázatot jelent. Még egy dologra felhívnám a figyelmet, ami ugyanilyen kockázati tényező: 
2009. évben a térségben a szennyvízprojekthez kapcsolódóan a társulásban lévő 
önkormányzatok készfizető kezességet vállaltak a csatornahitel vonatkozásában, amit a 
társulat vesz fel, hogy a szükséges önerőt megelőlegezze átmenetileg. Amennyiben a lakosság 
részéről a fizetés nem a tervezettek szerint fog megvalósulni, úgy esetlegesen az 
Önkormányzatnak, mint kezesnek pénzügyi kötelezettsége keletkezhet.  
Ha kérdés van, arra szívesen válaszolok. 
Horinka László polgármester : Mivel a zárszámadással kapcsolatban nincs kérdés, kérem, 
szavazzunk. A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a zárszámadást elfogadásra javasolta, ez még 
fontos a döntésnél. Aki a 2009. évi zárszámadást elfogadja, szavazzon! 
 
A Képviselő-testület 11 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
rendeletet alkotta: 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
9/2010. (IV….) önkormányzati rendelete  

az Önkormányzat 2009. évi zárszámadásáról 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete az államháztartásról szóló – 
többször módosított – 1992. évi XXXVIII. törvény 65. § (1) és 68. § (2) bekezdése, valamint 
a Magyar Köztársaság 2010. évi költségvetéséről szóló 2009. évi CXXX. törvény alapján –  
figyelembe véve az államháztartás működési rendjéről szóló 292/2009.(XII.19.) Korm. 
rendeletben meghatározottakat – az alábbi rendeletet alkotja: 
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1. § A rendelet hatálya kiterjed az Önkormányzatra, valamint az önkormányzat 
költségvetésében szereplő költségvetési szervekre. 
2. § (1) Az önkormányzat költségvetési szervei: 
a) önállóan működő és gazdálkodó költségvetési szerv: 

− Polgármesteri Hivatal 
b) önállóan működő költségvetési szervek: 

− Móra Ferenc Általános Iskola és Nagyközségi Könyvtár 
− Szent István Általános Iskola 
− Csicsergő Napközi-otthonos Óvoda 
− Wass Albert Művelődési Ház 
− Gondozási Központ 
− Központi Konyha 
− Sülysáp Székhelyű Közös Fenntartású Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat  

(2) Az (1) bekezdésben felsorolt önállóan működő és gazdálkodó, az önállóan működő 
intézmények külön-külön címet alkotnak.  
3. § A Képviselő-testület az Önkormányzat – beleértve a költségvetési szerveit – 2009. évi 
költségvetésének 

Módosított bevételi főösszegét           1.201.954 eFt-ban, 
Módosított kiadási főösszegét            1.201.954 eFt-ban, 
Kiadási főösszegét                              1.145.040 eFt-ban, 
Bevételi főösszegét                            1.189.766 eFt-ban  

állapítja meg. 
4. § Az Önkormányzat 2009. évi költségvetési bevételeinek forrásonkénti, továbbá működési    
és felhalmozási cél szerinti bevételek részletezését a 1. sz. melléklet tartalmazza. 
5. § Az Önkormányzat működési, fenntartási kiadási előirányzatait a Képviselő-testület a 2. 
sz. mellékletben foglaltak szerint határozza meg. 
6. § Az Önkormányzat 2009. évi felújítási és felhalmozási kiadásai összesen 184 176 eFt, 
melynek részletezését az 5 sz. melléklet tartalmazza. 
7. § A címek elemi költségvetését feladatonként a 3. és 8. sz. melléklet tartalmazza. 
8. § Pénzmaradvány és korábbi év tartalék maradványa: 

Tárgyévi pénzmaradvány:   44.912 eFt 
Korábbi év tartaléka:      591.252 eFt    

9. § Az Önkormányzat EU-támogatással megvalósuló beruházását a 6. sz. melléklet 
tartalmazza. 
10. § Az Önkormányzat civil és egyéb szervezetek támogatására fordított kiadásait a 7. számú 
melléklet tartalmazza. 
 
Sülysáp, 2010. április 15. 
 
          Horinka László                                                         Tóth Krisztina   
 polgármester                                                               jegyző   
  
 
3./ Napirendi pont 
„Sülysápért” Közalapítvány pénzügyi beszámolója 
 
Horinka László polgármester: Nem érkezett beszámoló a Közalapítvány elnökétől. 
Csanádi Gábor, a PÜB elnöke: Bizottsági ülésre sem érkezett beszámoló. 
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Lukács István, az OMSB elnöke: Úgy gondolom, hogy régen lejárt az a határidő, amit 
szabtunk, és nagyon rendbe kellene tenni a Közalapítványt. 
Csanádi Gábor, a PÜB elnöke: Kérem a Jegyzőt, hogy a következő PÜB ülésre a 
Közalapítványról ami fellelhető, arról egy anyagot prezentáljon a Bizottság felé. 
Katus Norbert: Kérjük meg a Közalapítvány vezetőjét, hogy jöjjön el a bizottságok ülésére. 
Azt javasolom, hogy hívjuk meg.  
Horinka  László polgármester: A „Sülysápért” Közalapítvány pénzügyi beszámolóját a 
következő ülésre elnapoljuk, és utána legyenek az anyagok összeszedve. 
 
A Képviselő-testület 11 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

64/2010. (IV.15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
„Sülysápért” Közalapítvány pénzügyi beszámolójának 
tárgyalását a 2010. május 20. napján tartandó ülésére elnapolja. 
Felkéri a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
Határidő: 2010. május 20. 
Felelős: Horinka László polgármester 
 

 
4./ Napirendi pont  
Háziorvosi körzetek beszámolója 
 
Horinka László polgármester: Az írásos beszámolók minden körzetből megérkeztek, a 
testületi tagok megkapták. Megkérdezem a háziorvosokat és gyermekorvosokat, hogy van-e 
szóbeli kiegészítésük. 
Dr. Tiba Marianna: Az írásos beszámolómat olvasták, akkor szembesültek azzal, hogy nem 
történt semmi a rendelő problémáinak a megoldásában. Az elmúlt négy évben összesen egy 
lámpa került kicserélésre. Ezt keserű szájízzel mondom, hogy a rendelő nem fontos az 
Önkormányzatnak. Kiszolgáljuk a betegeket, rendszeresen helyettesítünk. Bővítették a területi 
ellátási kötelezettséget. A szerződésünkben mellékletként szerepel a területi ellátási 
kötelezettség. Erről csak a döntést követően tájékoztattak. A Képviselő-testület oly módon 
döntött, hogy előtte nem ültünk le megbeszélni a dolgot. Én ezt sérelmesnek érzem. Ez megint 
egy plusz terhelését jelenti a rendelőnek. Ezek a problémák évek óta fennállnak. Született egy 
határozat, melyben 300 eFt erejéig megszavazták a rendelő felújítását. Ez ma egy festésre 
talán elég, de most erről szó sincs. A problémák maradtak. Szóba nem került, hogy az idei 
költségvetésben mivel lehet továbblépni. Összességében azt kell megélnem, hogy ez a rendelő 
nem számít, hogy hogy néz ki, hány embernek, milyen körülmények között kell ellátást 
nyújtani. Ilyen körülmények között is folyamatosan dolgozunk. Most idecsatoltak egy olyan 
területet, ahol a közlekedés megoldatlan, a mentő is elakad. Ha az Önkormányzat magához 
ölel egy területet, ott a körülményeket is meg kellene teremteni. A mai világban az emberek 
pillanatok alatt feljelentenek bárkit. Mi közlekedési és műszaki problémákat nem tudunk 
megoldani, mi is túlterheltek vagyunk a saját feladatainkban is. A külterületeken élő betegek 
szívesen kihívják az orvost és az ügyeletet. Lehetetlen elvégezni azt a szakfeladatot, amire mi 
szerződtünk, mert nem jutunk oda. További probléma, hogy meg sem lehet találni a címeket, 
mert nincsenek kinn a házszámok. Ebben intézkedni kellene.  
A felújításra visszatérve, ma megjelent nálam Cseri Tamás, és szándéknyilatkozatot tett. 
Kérdezem, hogy az idei költségvetésben mi a továbblépés lehetősége?  
Azzal egyetértek, hogy a sápi körzet ellátása nem könnyű, de gondoljunk azokra is, akik 30 
éve itt dolgoznak, vizes és leomlott falak között.  
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Kecser István, a TFKB elnöke: Nem kétséges, hogy a rendelőben rengeteg munka lenne. 
Egy teljes felújítást most nem szívesen szavaznék meg, mert más elképzelésünk van az 
egészségüggyel kapcsolatban. Van egy szerződésünk az orvosokkal, mely szerint is a 
karbantartás, állagmegóvás a bérlő feladatai közé tartozik. Nyilván, ha tető vagy szigetelési 
gond van, az bérbeadói felelősségkörbe tartozik. Azt is meg kell vallani, hogy például 
akadálymentesítésre fizikai korlátok miatt nincs lehetőségünk. Azt javasolom, hogy a 
szükségesnél többet ne fordítsunk a rendelőre. Az épület már nem alkalmas arra a célra, amire 
annak idején készült.  
Horinka László polgármester:  Kecser István képviselő úr finoman elmondta, amit én is 
szeretnék. A közszolgáltatási szerződésben az van, hogy az 50 eFt alatti bárminemű felújítás, 
beruházás a bérlő dolga. Beszélgetünk sokszor lámpacseréről stb. Ezek mind a bérlő feladatát 
jelentik, és mégis az Önkormányzattól várják a segítséget. A szerződés szól a készenlétről is, 
mi pedig minden évben beszélünk arról, hogy miért nem finanszírozza az Önkormányzat. 
Jelzem, hogy ez június 1-től megoldódik. A készenlét nem egészen szabályos, így ha van itt 
egy kis engedmény, akkor az Önkormányzat is várhat engedményt. Cegléd környékén 
rengeteg tanya van, ott is meg kell oldani az ellátást. A házszámozással kapcsolatban van 
rendeletünk.  Ennek alapján nem sokan tették ki, ez tényleg gond. Ezáltal a mentő sem talál 
oda, ez probléma. Szándéknyilatkozatot kapott a Doktornő Cseri Tamástól, hogy el fogja 
végezni a Faluszolga Kft. a munkálatokat. Mi is kaptunk szándéknyilatkozatot arra, hogy a 
rendelési idő úgy lesz betartva, ahogy ki van függesztve, ennek ellenére a betegek 
folyamatosan jönnek, hogy ez nem így van. Ezeket a panaszokat eddig nem mondtam, mert 
bíztam abban, hogy ezeket meg lehet oldani. A betegek érdeke, hogy be legyen tartva a 
rendelési idő. Szerintem valóban az a kifelé vezető út ebből a helyzetből, hogy nem ebben a 
rendelőben gondolkodva, egy új létesítmény kerül létrehozása. Akkor megoldódna az 
akadálymentesítési probléma is, és egy csomó minden más. A felújítási munkához ki kellene 
költözni egy-két hétre a rendelőből. Vagy most lenne erre lehetőség, hogy a sápi rendelő üres, 
vagy ha a Doktornő majd szabadságon lesz. 
Dr. Tiba Marianna: Az megoldható, hogy a sápi rendelőben lássam el a betegeket. A 
felújítás nem érintené magát a rendelőt, de járható út, hogy átmenjünk egy másik rendelőbe. 
Én azt gondolom, hogy lehet, hogy nem pontosan kezdem a rendelést, de 9.00 órától van a 
rendelési időm.  
 
(Kiss Tamás települési képviselő az ülésre megérkezett.) 
 
Horinka László polgármester: A rendelési idő betartásával kapcsolatban talán két évvel 
ezelőtt tettem már nagyon finom utalást, de nem volt odadörgölve. Tényleg jönnek hozzám 
panaszkodni. Ez már évek óta probléma.  
Dr. Tiba Marianna: Kérdezem, hogy az idei évre vonatkozóan van elképzelés a felújításról? 
Most arra várunk, hogy egyszer majd születik egy megoldás, ami nagyon jó lesz, de mi lesz 
addig? Azt nem lehet csinálni, hogy még 4 vagy 8 évig nem teszünk semmit, mert majd 
egyszer jön a megoldás. Kell pénzt szánni a rendbe hozásra. Nem is hoztam szóba az 
akadálymentesítést, megértettem, toleránsak vagyunk. Olyan megoldást szeretnék, amit 
mindenki el tud fogadni.  
Horinka László polgármester: Az állagmegóvás a bérlő feladata, szerződés is szabályozza. 
A linóleumjavítás, tisztasági festés pedig állagmegóvásnak számít.  
Kecser István, a TFKB elnöke: Én azt tudom támogatni, amit már az ősszel is 
megszavaztunk. Fel kell mérni, hogy mi a legfontosabb, és ami ebbe belefér, azt meg kell 
csinálni. Bennünket az a felelősség is köt, hogy közpénzen gazdálkodunk. 
Horinka László polgármester: Azt javasolom, ha már így az 1-es körzetet vettük előre, aki 
elfogadja a beszámolót, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 4 tartózkodás mellett,az alábbi 
határozatot hozta: 

65/2010. (IV.15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
megtárgyalta és elfogadja az I. sz. háziorvosi körzet, Dr. Tiba 
Marianna beszámolóját a 2009. évi munkáról. 
Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

    Határidő: azonnal 
    Felelős: Horinka László polgármester 
 
Horinka László polgármester: Most pedig térjünk át a II. sz. háziorvosi körzet, Dr. Fábián 
Gábor beszámolójára. Kérdezem, hogy szóbeli kiegészítése van-e a Doktor Úrnak? 
Dr. Fábián Gábor: Köszönöm, de nincs szóbeli kiegészítésem. 
Horinka László polgármester: Amennyiben nincs kérdés, hozzászólás a beszámolóval 
kapcsolatban kérem, hogy aki elfogadja a II. sz. háziorvosi körzet beszámolóját, szavazzon! 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

66/2010. (IV.15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
megtárgyalta és elfogadja az II. sz. háziorvosi körzet, Dr. Fábián 
Gábor beszámolóját a 2009. évi munkáról. 
Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

    Határidő: azonnal 
    Felelős: Horinka László polgármester 
 
 
Horinka László polgármester: Következik a III. sz. háziorvosi körzet beszámolója. 
Megkérdezem Dr. Bori Andreát, hogy van-e szóbeli kiegészítése? 
Dr. Bori Andrea: Köszönöm, de nincs szóbeli kiegészítésem. 
Szeretném megköszönni Dr. Tiba Marianna segítségét. A sápiaknak nehéz a közlekedés 
Sülybe, és amennyiben áldását adja rá Vass főorvos úr, akkor még egy helyettest szeretnék 
alkalmazni, hogy a sápi rendelőben legalább heti 2 napot biztosítsunk a betegek számára, 
hogy ne kelljen a sülyi rendelőbe menniük. 
Horinka László polgármester: Amennyiben nincs kérdés, hozzászólás a beszámolóval 
kapcsolatban kérem, hogy aki elfogadja a III. sz. háziorvosi körzet beszámolóját, szavazzon! 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

67/2010. (IV.15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
megtárgyalta és elfogadja a III. sz. háziorvosi körzet, Dr. Bori 
Andrea beszámolóját a 2009. évi munkáról. 
Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

    Határidő: azonnal 
    Felelős: Horinka László polgármester 
 
Horinka László polgármester: Következik az I. sz. gyermekorvosi rendelő, Dr. Laczkó 
Katalin beszámolója. Le is lett írva, és megoldásra vár: itt is megvan a bérleti konstrukcióból 
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eredő probléma. Sajnos a rendelőnek és a lakásnak a fűtése egy rendszerre van kötve, ezért ha 
a Doktornő elmegy otthonról, és rendelés van, akkor a rendelőben nincs elég meleg. Ezt meg 
kellene oldani. Nyílászárókat kellene cserélni, kazánt kellene korszerűsíteni stb. Az a gond, 
hogyha egy Önkormányzati intézménynél, csinálunk egy energiatakarékos beruházást, 
érzékeljük, hogy kevesebb lesz a számla. Itt viszont nem vagyunk érdekeltek ebben, mert 
ennek az előnyeit a bérlő fogja élvezni. Egyelőre még nem találtunk ki semmit.  
Dr. Laczkó Katalin: Az előző kolléganők között ez egy nagyon neuralgikus pont volt, de 
most is okoz bosszúságot. Objektivizálni sem lehet ezt a dolgot. Igyekszem, hogy ez ne 
legyen probléma, de mindkettőnknek megalázó szituáció. Bízom abban, hogy ennek majd lesz 
foganatja. Lehet, hogy a későbbiekben mégis hasznos lesz, ha találnak erre megoldást.  
Horinka László polgármester: Amennyiben nincs kérdés, hozzászólás a beszámolóval 
kapcsolatban kérem, hogy aki elfogadja a I. sz. gyermekorvosi körzet beszámolóját, 
szavazzon! 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

68/2010. (IV.15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
megtárgyalta és elfogadja a I. sz. gyermekorvosi körzet, Dr. 
Laczkó Katalin beszámolóját a 2009. évi munkáról. 
Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

    Határidő: azonnal 
    Felelős: Horinka László polgármester 
 
Horinka László polgármester: A II. sz. gyermekorvosi körzet beszámolója következik, de 
nincs itt Dr. Balog Erzsébet. Kérem, hogy szavazzunk a távollétében. Amennyiben nincs 
hozzászólás a beszámolóval kapcsolatban, kérem, hogy aki elfogadja a II. sz. gyermekorvosi 
körzet beszámolóját, szavazzon: 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

69/2010. (IV.15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
megtárgyalta és elfogadja a II. sz. gyermekorvosi körzet, Dr. 
Balogh Erzsébet beszámolóját a 2009. évi munkáról. 
Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

    Határidő: azonnal 
    Felelős: Horinka László polgármester 
 
Horinka László polgármester: Megköszönöm a háziorvosok munkáját. Köszönöm Tiba 
doktornő munkáját is és természetesen a helyettesítést. További munkájukhoz sok erőt és 
kitartást kívánok! 
 
 
5./ Napirendi pont: 
Központi Orvosi Ügyelet beszámolója 
 
Horinka László polgármester: A beszámoló rövid és tömör, azt is el kell mondanom, hogy a 
mai napirendjeink között szerepel a kistérségi ügyeleti rendszer közbeszerzési eredményének 
jóváhagyása. Az immár 7 éve működő ügyeleti rendszer megváltozik. Marosi doktornő is 
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benne volt a közbeszerzési bizottságban, amely értékelte a pályázatot. Június 1-jével egy 
másik társaság fogja működtetni és ellátni az ügyeletet, így Marosi doktornőnek ez az utolsó 
beszámolója. Megköszönöm a munkáját! 
Dr. Marosi Gyöngyi: Arra szeretném kérni Önöket, hogy tegyenek meg mindent, hogy a 
jelenlegi dolgozók ott maradhassanak továbbra is.  
Horinka László polgármester: Szeretnénk megegyezni, hogy akit csak lehet, próbálják meg 
átvenni, a gépkocsivezetőt és az orvosokat is, akik maradni szeretnének. 
Lukács István, az OMSB elnöke: Véleményem szerint az elmúlt két évben a mi központi 
ügyeletünk maximálisan és nagyon szépen teljesítette feladatát. Én tisztelettel javasolom, 
hogy rögzítsük a jegyzőkönyvben, hogy Dr. Marosi Gyöngyi és csapata kiemelkedő munkát 
végzett. Addig, amíg mi pihenünk, Önök készenlétben álltak és állnak. Le a kalappal Önök 
előtt.  
Farkas Gáborné: Praktikusnak tartanám, hogy akik szeretnének tovább az ügyeleten 
dolgozni, írásban jeleznék a szándékukat.  
Dr. Marosi Gyöngyi: Én úgy gondolom, hogy biztos felveszik velük a kapcsolatot. Kérték 
már az ott dolgozók telefonszámát.  
Horinka László polgármester: Jövő héten leülünk ennek a cégnek a vezetőivel, abszolút 
szándékunk, hogy megtartsuk az ott dolgozókat a munkakörükben. Én is úgy gondolom, hogy 
minden elismerésünk az Ügyeleté, különösen Dr. Marosi Gyöngyié, akinek gratulálunk és 
megköszönjük lelkiismeretes munkáját. 
Kérem, hogy amennyiben elfogadjuk a Központi Orvosi Ügyelet beszámolóját, szavazzunk: 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

70/2010. (IV.15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
megtárgyalta és elfogadja a Központi Orvosi Ügyelet 
beszámolóját a 2009. évi munkáról, és megköszöni Dr. Marosi 
Gyöngyi és munkatársai lelkiismeretes munkáját. 
Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

    Határidő: azonnal 
    Felelős: Horinka László polgármester 
 
6./ NAPIRENDI PONT 
Védőnők beszámolója 
 
Horinka László polgármester: Elsőként Szanyi Jánosnét kérdezem, hogy van-e szóbeli 
kiegészítése a beszámolóhoz. 
Szanyi Jánosné: Köszönöm, de nincs szóbeli kiegészítésem. 
Horinka László polgármester: Én úgy látom, hogy a védőnők helyben elég szorosan 
együttműködnek és dolgoznak, az abortuszok számának csökkenéséről olvastam a 
beszámolóban. 
Szanyi Jánosné: Itt Monor-Nagykáta kistérségről van szó. 
Horinka László polgármester: Kb. a harmadik helyen vagyunk. Bár még ez is magas, de 
örömteli a korábbi igen magas szinthez képest. 
Kérem, hogy aki elfogadja Szanyi Jánosné beszámolóját, szavazzon! 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
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71/2010. (IV.15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
megtárgyalta és elfogadja Szanyi Jánosné védőnő beszámolóját 
a 2009. évi munkájáról. 
Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

    Határidő: azonnal 
    Felelős: Horinka László polgármester 
 
Horinka László polgármester: Fontos Magdolna védőnő beszámolója következik, 
kérdezem, van-e szóbeli kiegészítése. 
Fontos Magdolna: Köszönöm, de nincs szóbeli kiegészítésem. 
Horinka László polgármester: Felteszem szavazásra Fontos Magdolna védőnő 
beszámolóját, aki elfogadja, kérem szavazzon! 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

72/2010. (IV.15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
megtárgyalta és elfogadja Fontos Magdolna védőnő 
beszámolóját a 2009. évi munkájáról. 
Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

    Határidő: azonnal 
    Felelős: Horinka László polgármester 
 
Horinka László polgármester: Nagy Jusztina védőnőt kérdezem, hogy van-e szóbeli 
kiegészítése? 
Nagy Jusztina: Elírás történt a beszámolómban, ezek a Kistérség adatai, én sajnos régiót 
írtam. 
Horinka László polgármester: Kérem, hogy aki elfogadja Nagy Jusztina beszámolóját, 
szavazzon! 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

73/2010. (IV.15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
megtárgyalta és elfogadja Nagy Jusztina védőnő beszámolóját a 
2009. évi munkájáról. 
Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

    Határidő: azonnal 
    Felelős: Horinka László polgármester 
 
Horinka László polgármester: Köszönjük a védőnők eddig végzett munkáját, és a jövőre 
nézve sok kitartást, erőt kívánunk nekik! 
 
7./  NAPIRENDI PONT 
Civil szervezetek támogatása. 
 
Horinka László polgármester: Az előző, rendkívüli ülésen már elfogadtunk egy 
rendeletmódosítást, ez alapján tett javaslatot az OMSB a keret elosztására. Az OMSB 
javaslata is előttünk van, nehéz volt az eredményt megszülni, én elég jó javaslatnak tartom. 
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Azt kérdezem László Ferenctől, hogy a lány kézilabda csapat is a Sportegyesület égisze alatt 
működik, mert jelentkeztek, hogy mezre szeretnének támogatást kérni.  
László Ferenc: Igen, ők is hozzánk tartoznak. A kézilabdacsapat kap egy bizonyos összeget, 
amit arra fordítanak, amire akarnak. Mezt ebből a pénzből soha nem veszünk, erre mindig 
keresünk szponzort. Nem jut ebből a pénzből erre is. Legutóbb Győri Antaltól kaptunk mezt.  
Horinka László polgármester: Az OMSB javaslatához van-e valakinek javaslata, 
észrevétele? 
Farkas Gáborné: Úgy gondolom, hogy  a Kisbárka Egyesületnek megadnám a kért összeget, 
mert ők bizonyítják, hogy jó célra, és tényleg arra költik, és hatékonyan csinálják, amit 
csinálnák. Az ökölvívóknak viszont túlzásnak tartom, ami itt szerepel. 
Horinka László polgármester: Akkor jól gondolom, hogy  az ökölvívóktól vennéd el az 50 
eFt-ot, amit a Kisbárkához tennél? 
Farkas Gáborné: Igen. 
Horinka László polgármester: Elsőként felteszem szavazásra az Oktatási, Művelődési és 
Sport Bizottság javaslatát. Kérem, szavazzunk: 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 6 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül nem fogadta el 
az OMSB javaslatát. 
 
Horinka László polgármester: Felteszem szavazásra Farkas Gáborné javaslatát, hogy az 
Ökölvívó Egyesülettől vegyünk le 50 eFt-ot, és a Kisbárka Egyesülethez tegyünk 50 eFt-ot. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 6 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül nem fogadta el 
Farkas Gáborné javaslatát. 
 
Horinka László polgármester: Lantos Gyula, az Ökölvívó Egyesület vezetője annak idején 
azt írta le, hogy az induláshoz kérnek 600 eFt támogatást, ezt meg is kapták, és azt mondta, 
hogy többet nem kérnek. Azóta is kérnek minden évben, én ezért nem támogatom. 
Csanádi Gábor, a PÜB elnöke: Én ezt méltánytalannak érzem. Annak idején az OMSB 
javaslatáról úgy döntöttünk, hogy mércének fogadjuk el, és nem vitatkozunk 50 eFt-on, ezért 
nem értek egyet veletek. 
Horinka László polgármester: Én azt mondtam, hogy szépen jönnek az eredmények az 
Ökölvívó Egyesületnél, és erre hivatkozva kérnek további támogatást. Csak az első úgy 
történt, hogy kérnek 600 eFt-ot, és többet nem fognak, de azóta is kérnek minden évben. 
László Ferenc: Én egyetértek Farkas Gáborné javaslatával is, de először vegyük figyelembe a 
Bizottságét. 
Szücsi Csaba: Én úgy gondolom, hogy az ember, amikor sportot csinál, akkor bevon 
szponzorokat, azonban azt el tudom képzelni, hogy Lantos Gyula úgy gondolta, hogy 
megfelelő szponzorokkal nem lesz szükségük az önkormányzati támogatásra. De ez nem így 
történt. A boksz is tömegsport. A Bizottság javaslatát támogatni tudom. 
Dr. Papp Ágostonné, az ESZB elnöke: Én úgy gondolom, hogy azért van testület, hogy aki 
nem bizottsági tag, az itt szóljon bele, ha akar. 
Horinka László polgármester: Jelen voltam a bizottsági ülésen, amikor tologatták a 
pénzeket. Minden tiszteletem az övéké, nem sok változtatásról van szó, teljesen minimális. 
Katus Norbert: A bizottsági ülésen is erre adtam a szavazatomat, most is erre fogom adni.  
Farkas Gáborné: Én is igyekeztem lelkiismeretesen mérlegelni, annak a tudatában, hogy 
előfordul, hogy probléma van egy-egy ökölvívó egyesületi taggal. A testületnek felelőssége 
van abban is, hogy ha a bizottságban nem egyhangú a szavazás, akkor mérlegeljen.  
Katus Norbert: A bolhából csinálunk elefántot! Problémás focistával és problémás 
teakwondóssal biztosan senki sem találkozott eddig. A munkatársam egyik gyermeke kezdett 
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el bokszra járni, nagyon sok feszültséget tud levezetni ez a sportág, és jó hangulatúak az 
edzések is. 
Horinka László polgármester : Az előbb már szavaztunk, amikor az OMSB javaslatára volt 
6 igen és Farkas Gáborné javaslatára szintén 6 igen. Kérem, hogy szavazzunk újra, a második 
javaslatot teszem fel szavazásra, az 50 eFt-os módosítással. Aki egyetért, szavazzon! 
 
A Képviselő-testület 7 igen és 5 nem szavazattal, tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 

74/2010. (IV.15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi 
önszerveződő közösségek pénzügyi támogatásának rendjéről 
szóló módosított 1/2010. (II.03.)  önkormányzati rendelet 
alapján 
1./ a helyi önszerveződő közösségeket a pályázataikban 
megfogalmazott 2010. évi céljaik megvalósításában az alábbiak 
szerint támogatja: 

1 Barátság Nyugdíjas Klub 280 000 Ft 
2 Bogdán Flórián Önkéntes Tűzoltó Egyesület 500 000 Ft 

3 
Egészséges és Erkölcsös Ifjúságért 
Alapítvány 375 000

Ft 

4 Evangéliumi Pünkösdi Gyülekezet 400 000 Ft 
5 Falu Érdekvédelmi Közösség 150 000 Ft 

6 
Gyermekszív Nagycsaládosok Sülysápi 
Egyesülete 50 000

Ft 

7 
Karitász (Árpád-házi Szent Erzsébet K. 
Csoport) 50 000

Ft 

8 
Maglódi (Sülysápi) Református 
Egyházközség 100 000

Ft 

9 Sülysáp I. Rk. Egyházközség 750 000 Ft 
10 Sülysáp II. Rk. Egyházközség 750 000 Ft 

11 Sülysáp Községi Sportkör 
4 200 

000
Ft 

12 Sülysápi Amatőrcsillagász Egyesület 250 000 Ft 

13 
Sülysápi Nyugdíjas Hagyományőrző 
Pávakör 125 000

Ft 

14 Taekwon-do szakosztály (KSK) 500 000 Ft 
15 Tápiómente Ökölvívó Egyesület 200 000 Ft 
16 Tápiómenti Kisbárka Egyesület 400 000 Ft 
17 Tápiómenti Tömegsport Alapítvány 250 000 Ft 

 
2./ A pályázati támogatást a költségvetés „Civil szervezetek 
működési támogatása” keretének terhére biztosítja. 
3./ Felkéri a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges 
intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal  
Felelős: Horinka László polgármester 
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8./ NAPIRENDI PONT 
SZMSZ módosítás 
 
Tóth Krisztina jegyző: Ismét az SZMSZ módosításáról van szó, ebben az évben még kell 
ilyenre számítani. Új SZMSZ van, a gyakorlati használhatósága most alakul. A Hivatal 
átalakítása is folyamatban van, ezzel kapcsolatban is számítani kell módosításra. A mostani 
javaslatra ismételten a polgármester hatáskörébe tartozó ügyek miatt került sor. Próbáltam 
összegyűjteni az összes ilyen dolgot, ahol a polgármester döntése javasolt a testületi döntés 
helyett. Az egyik az ápolási díj megállapítása, eléggé behatárolt, hogy ki kaphatja, nagy 
mérlegelési jogkör nincs benne. A másik a bentlakásos szociális intézménybe történő 
beutalás. Ebből pedig egy-egy ilyen van, ezekben orvosi vizsgálat alapján kell határozatot 
hozni. Ezt a két döntést javasolom a polgármester hatáskörébe tenni.  
Horinka László polgármester: Kérem, hogy aki a kiküldött rendeletmódosítást elfogadja, 
szavazzon! 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
rendeletet alkotta: 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
10/2010. (…...) önkormányzati rendelete  

a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló  
14/2009. (XII.22.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 
1990. évi LXV. törvény 9.§ (1) és 16. § (1) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján az 
alábbi rendeletet alkotja: 
 

1. § A Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének a Szervezeti és 
Működési Szabályzatáról szóló 14/2009. (XII.22.) önkormányzati rendelete (a továbbiakban: 
SZMSZ)  3. számú mellékletének a Képviselő-testület által a polgármesterre átruházott 
hatáskörökről szóló 1. pontja az alábbiakkal egészül ki: 

 
− ápolási díj megállapítása (1993. évi III. törvény 43/B. § (1) bek.), 
− bentlakásos szociális intézménybe történő beutalás és felülvizsgálata (1993. évi III. 

törvény 94/A. és 108. §). 
 

2. § E rendelet a kihirdetése napján lép hatályba. 
 
Sülysáp, 2010. április 15. 
 
 Horinka László  Tóth Krisztina   
 polgármester jegyző  
     
Kihirdetési záradék 
 
E rendelet 2010. április hó … napján kihirdetésre került. 
 
Sülysáp, 2010. április … 
  Tóth Krisztina   
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  jegyző  
     
9./ NAPIRENDI PONT 
Óvodai helyi program megtárgyalása 
 
Horinka László polgármester: A szakértői véleménnyel együtt kiküldésre került az 
előterjesztés, az OMSB tárgyalta. 
Lukács István, az OMSB elnöke: Bizottságunk egyetértésben a szakérővel elfogadásra 
ajánlja a Képviselő-testületnek az óvodai helyi programot. 
Horinka László polgármester: Aki elfogadja az óvodai helyi programot, kérem, hogy 
szavazzon! 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

75/2010. (IV.15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
megtárgyalta és elfogadja az Óvodai Helyi Programot. 
Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Horinka László polgármester 

 
10./ NAPIRENDI PONT 
Gondozási Központ Szakmai Programja 
 
Horinka László polgármester: Az előterjesztés már az előző testületi ülésre kiküldésre 
került. Kérdezem a Gondozási Központ Vezetőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése. 
Lakatos Jánosné: Köszönöm, de nincs szóbeli kiegészítésem. 
Dr. Papp Ágostonné, az ESZB elnöke: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 
megtárgyalta és elfogadásra ajánlja a szakmai programot. 
Horinka László polgármester: Aki elfogadja a Gondozási Központ Szakmai Programját, 
kérem szavazzon! 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

76/2010. (IV.15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
megtárgyalta és elfogadja a Gondozási Központ Szakmai 
Programját. 
Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Horinka László polgármester 

 
11./ NAPIRENDI PONT 
VAS-FA Bt. kérelme 
 
Horinka László polgármester: Az EBM előtt az EBM-busz miatt ki van téve a megállni tilos 
tábla. Az EBM most hozzájárul, hogy ott megállhassanak, és ez nagy káoszt okoz.  
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Kiss Tamás: Egy lakatos céggel van a probléma. Van ott egy ott lakó taxis is, akivel örökös a 
viaskodás. Nem értem igazából, mert fel is tudnak állni, két autó simán elfér az aszfaltos 
részen. 
Horinka László polgármester: Én nem javasolom a tábla módosítását. A 2. határozattal 
értek egyet.  Aki támogatja, hogy maradjon minden változatlan és a 2. határozatot fogadja el, 
kérem szavazzon! 
 
A Képviselő-testület 11 igen és 1 nem szavazattal, tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 

77/2010. (III. 18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a közúti 
közlekedésről szóló 1988. évi I. törvény 34. §-ával keletkeztetett 
jogkörében eljárva megtagadja hozzájárulásának megadását az 
EBM-üzem előtt levő „megállni tilos” jelzőtábla „kivéve Vas-Fa 
Bt. és dolgozói” kiegészítő táblával való ellátásához. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Horinka László polgármester 

 
12./ NAPIRENDI PONT 
Kistérségi központi orvosi ügyeleti ellátásra kiírt közbeszerzési 
eljárás eredményének jóváhagyása 
 
Horinka László polgármester: Az írásos előterjesztést mindenki megkapta. Jelenleg 2010. 
december 31-ig szóló szerződést kötnénk, mert később a jelzőrendszeres házi 
segítségnyújtásban várhatóan működtetni kell egy diszpécser központot. Most még nincs aki 
ezt működtesse, ezért csak az ügyeleti ellátásra vonatkozik a szerződés, de ez a cég vállalná 
majd a diszpécseri feladatok ellátását is a későbbiekben, így  január 1-től egy új közbeszerzési 
eljárásban tudnánk megpályáztatni hosszabb időre is a szolgáltatást. A Kistérség részére 
fognak bérleti díjat fizetni. Eddig 470 eFt-ot fizettünk havonta a Marosi doktornő cégének az 
ügyelet ellátásáért. Ezt most meg fogjuk takarítani. Egy ügyeleti központ működtetése akkor 
ideális, ha 25-30 ezer embert lát el.  
László Ferenc: Én is úgy gondolom, hogy tényleg jól működik az ügyelet, lehet, hogy az 
összevonással rosszabb lesz. 
Horinka László polgármester: Van előnye és hátránya is az összevont működtetésnek.  
Cseri Péter: Van egy optimalizált lakosságszám az ügyelet működésére.  A legjobb persze az 
lenne, ha minden településnek lehetne önálló ügyelete. 
Lukács István, az OMSB elnöke: Én is úgy gondoltam, hogy csak Kóka és Tápiószecső fog 
idetartozni. Nem javasolhatnánk, hogy ne legyen túl nagy aránytalanság? Nem elég, hogy 
nagyobb rendszerben kell gondolkodnunk, nem lehetne kérni, hogy valójában csak ez a két 
község tartozzon ide? 
Horinka László polgármester: A szerződést csatolni kell a közbeszerzési kiíráshoz. A józan 
gondolkodás is ezt követeli meg, mert kb. 25 ezer fő az ideális lakosságszám. Tápiószecsőn is 
problémák voltak, ami nem véletlen.  
Lukács István, az OMSB elnöke: Fel kell készülnünk, hogy lesznek majd feszültségek! 
László Ferenc: Kérdezem, hogy működik ez a szervezet már más területen is. 
Horinka László polgármester: Most ők látják el a Nagykátai Kistérségben az ügyeleti 
feladatokat. Kb. 3 éve kötöttek szerződést. 
László Ferenc: Ez a jövő, mert ha három éve működik, akkor talpon tudnak maradni. 
Horinka László polgármester: Kértünk is referenciát a kiírásban is.  
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Farkas Gáborné: Ha csak egy esetben is hátrányt szenvedünk, az nem öröm, de azt se 
hanyagoljuk el, hogy 30 %-kal nagyobb lesz az időbeli ellátottság.  
Horinka László polgármester : Ilyen problémák már eddig is voltak, Marosi doktornő sem 
tudta jobban megoldani, mert nem talált rá orvost. 
Kérem, hogy aki a határozati javaslatot elfogadja, szavazzon ! 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

78/2010. (IV.15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete  
1./ jóváhagyja a Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulás 
20/2010. (IV.07.) sz. határozatát, melynek értelmében a 2010. 
február 22-én kiírásra került „Megbízási szerződés a központi 
orvosi ügyelet ellátására” c. közbeszerzési eljárás nyertesének 
az International Ambulance Service Kft.-t (székhelye: 
Budapest, Thököly út 165.) nyilvánítja. 
2./ felhatalmazza és felkéri a Polgármestert az ezzel kapcsolatos 
megbízási szerződés aláírására. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Horinka László polgármester 

 
13./ NAPIRENDI PONT 
PVCSV végelszámolása és vagyonfelosztása 
 
Horinka László polgármester: Az előterjesztést a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tárgyalta 
és elfogadásra javasolták. Ez egy haláleset miatt már egy régóta húzódó ügy, most le lehetne 
zárni. Kérem, hogy aki a határozati javaslatot elfogadja, szavazzon! 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

79/2010. (IV.15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ a Pest Megyei Víz- és Csatornamű Vállalat 
végelszámolásával kapcsolatosan 2006. november 15-én 
elfogadott vagyonfelosztási javaslatot jóváhagyja; 
2./ feljogosítja özv. Szegedi Pálnét arra, hogy a 
végelszámolásból hátramaradt 11.999.268 Ft összegű készpénzt 
– a vagyonfelosztási javaslatban szereplő összegekkel – átutalja 
az érintett önkormányzatok, így Sülysáp Nagyközség 
Önkormányzata részére; 
3./ nyilatkozik, hogy amennyiben a vagyonfelosztásban szereplő 
összeg átutalása Sülysáp Nagyközség Önkormányzata részére 
maradéktalanul megtörténik, úgy a végelszámolóval, illetve 
örököseivel szemben az Önkormányzatnak a végelszámolást 
illetően semmiféle további követelése nincs; 
4./ felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

 Határidő: azonnal  
 Felelős: Horinka László polgármester 
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14./ NAPIRENDI PONT 
EGYEBEK 
– Jegyzői tájékoztató 
 
Tóth Krisztina jegyző: Kiküldésre került a tájékoztató, a két utóbbi testületi ülésen felmerült 
két kérdéssel kapcsolatban néztem utána a jogszabályi háttérnek. Az autóbusszal kapcsolatos 
kérdést a jogszabály konkrétan nem szabályozza, de közvetetten igen. Ennek alapján – 
álláspontom szerint –, ha a közigazgatási területen kívül nincs megállója a járatnak, akkór 
helyi járatról beszélhetünk. 
Az eboltással kapcsolatban: továbbra is kötelező évente, és bírsággal sújtható, aki nem tesz 
eleget az előírásnak.  
 
– Rendezési Terv elfogadásához iránymutatás kérése 
 
Tóth Krisztina jegyző: Az iránymutatásra a tervezésbeli továbblépéshez lenne szükség. Szó 
van róla, hogy bizonyos ingatlanok helyi védelem alá kerüljenek. A legutóbbi tervezésnél is 
kijelölésre kerültek, de az utolsó pillanatban mindegyiket kihúztuk, mert nincs hozzá forrás. 
Most újra, mint minden szakhatóságot érintő területen itt is szorításban van az Önkormányzat. 
A Kulturális Örökségvédelmi Hivatal feltételeket támaszt. Az országos rendezési terv ilyen 
szempontból a kiemelt területek közé sorolja Sülysápot. Mivel belekerültünk ebbe a 
kategóriába, ki kell jelölnünk bizonyos településkép-védelmi területeket, illetve szintén 
elvárás, de felelőssége is a Testületnek az utókor felé, hogy egyedi épületeket is védjünk. 
Nagyjából bő tucatnyi ilyen épületet jelöltünk meg a Sülyi és Sápi területen is. Ehhez rendelni 
kell valamilyen minimális támogatást, ezek karbantartására, ha ehhez nem rendelünk forrást, 
akkor nem tudunk tovább ebben a kategóriában lobbizni. Konkrétan a HÉSZ szövegezésének 
kérdése van napirenden, hogy egyáltalán beszéljünk-e helyi védett épületekről vagy ne. Ez 
egy koncepcionális kérdés a továbblépéshez. 
Lukács István, az OMSB elnöke: Szeretném megkérdezni, hogy milyen feladatokat ró ez 
például a Palástiékra? 
Tóth Krisztina jegyző: Nem bonthatják le az épületet, eladni eladhatják, az átalakításnak 
korlátai vannak, állagmegóvása kötelező. 
Ez úgy működik, hogy ha le van védve egy épület, a földhivatalban ez rákerül a tulajdoni 
lapjára. A megjelölt körben sok olyan épület, olyan tulajdonos van, aki már most is tudatosan 
védi a saját házát. Többek között az én házam is benne van, és úgy gondolom, hogyha 
védelem alá kerül nemhogy olcsóbban tudnám csak eladni, hanem el sem tudom majd adni. 
Ebből kiindulva ezeknek az embereknek bármilyen minimális szintű éves támogatást kellene 
biztosítani, hogy a védelem intézményének presztizst adjunk. 
Kecser István, a TFKB elnöke: El lehet érni egy idő után, hogy aki ilyen értelemben 
közkincset birtokol, ne tehernek értékelje, hanem gesztusnak. Lélektani hatása biztos lenne. 
Aki őrzi és védi az értéket, kapna néhány 10 eFt-os támogatást. Ez költségvetési tétel 
szempontjából nem lenne nagy, nem kellene most nagy pénzben gondolkodni. 
A Szőlő utcában van két olyan ház, ami egy svéd házaspár tulajdona, úgy vigyáznak rá, mint a 
szemük fényére. Palástiék is védik, egy-kettő lenne, akinek segítségre lenne szüksége.  
Tóth Krisztina jegyző: Ha valamilyen komoly probléma adódik, én rögtön levenném a 
védelmet.  
Lukács István, az OMSB elnöke: Véleményem szerint például ebbe a kategóriába tartozna a 
Szirtes háza is, és még bizonyára több is lenne. 
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Tóth Krisztina jegyző: A KÖH biztos levédené a Művelődési Házat is, mint szocreál 
épületet, és védenék az ún. kockaházakat is. Ha van valakinek javaslata valamilyen épületre, 
azt is várjuk.  
Kiss Tamás: Azt kell megnézni, hogy mennyire lehet kiszállni ebből, ha ki kell szállni. 
Tóth Krisztina jegyző: Tisztességesen elő kell ezt készíteni, hogy ne a földhivatali 
határozatból tudják meg a tulajdonosok. 
Katus Norbert: Én úgy gondolom, hogy a jegyző ezt megfelelően elő tudja készíteni, nem 
idegen tőle ez a téma. Nagyon szívesen támogatom. 
Farkas Gáborné: Az épületek milyen körét gondoljátok darabszám és minőségre? 
Tóth Krisztina jegyző: Kb. 15-20 közötti épületről van szó. Ezt majd megbeszélhetjük akár 
egyenként is. A TFKB előtt kerül majd szelektálásra. Most csak azt kérdezem, hogy 
egyáltalán szóba kerüljön-e ez. 
Farkas Gáborné: Szerintem mindenképpen jó lenne ezzel foglalkozni. Egy tájház is kellene a 
sülyi fertályon is. Darabszámra azért korlátozni kellene magunkat. Nem egy kívánatos 
tendencia lenne, hogy minden tűnjön el a sárga földdel, viszont én 10 fölötti darabszámot nem 
tudnék támogatni. 
Tóth Krisztina jegyző: Ez nagyon kevés egy ekkora településen, de a bizottság állásfoglalása 
alapján fog bekerülni az előterjesztés. 
Horinka László polgármester: Most pedig zárt ülést rendelek el. 
 
Ezt követően a Képviselő-testület zárt ülésen folytatta a munkát az 15-17. napirendi 
pontok megtárgyalásával, melyről külön jegyzőkönyv készült. 
 
A zárt ülést követően Horinka László polgármester kihirdette a zárt ülésen meghozott 
közérdekű határozatokat: 
  
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

80/2010/z (IV.15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 
1./ a Magdolna utca burkolat-felújítására kiírandó közbeszerzési 
eljárás felhívását és ajánlattételi dokumentációját jóváhagyja; 
2./ felkéri a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
Határidő: azonnal  
Felelős: Horinka László polgármester 

 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

81/2010/z (IV.15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 
1./ a Sülysáp, Állomás u. 13/I. szám alatti szociális bérlakás 
vonatkozásában Kiss Sándornét, a lakás mostani bérlőjét további 
egy évre, azaz 2011. április 30. napjáig bérlőként kijelöli. 
2./ felkéri a Jegyzőt és a Pénzügyi Csoport Vezetőjét a 
szükséges intézkedések megtételére. 
Határidő: azonnal  
Felelős: Tóth Krisztina jegyző 

 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
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82/2010/z (IV.15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete úgy 
határoz, hogy a Polgármesteri Hivatal ügyintézője járja végig a 
bérbe adott épületeket (lakásokat), és számoljon be arról, hogy a 
bérbeadáskor készült állapot-felvételi adatlaphoz képest azok 
most milyen állapotban vannak. 
Határidő: 2010. június 17. 
Felelős: Tóth Krisztina jegyző 

 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

 
83/2010/z (IV.15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete  
1./ a kisajátításról szóló 2007. évi CXXIII. törvény 2. § d) 
pontjára hivatkozással kezdeményezi a Sülysáp 021/11, 021/12 
és 021/13 helyrajzi számú ingatlanok kisajátítását; 
2./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a kisajátítási eljárás 
lefolytatásához szükséges intézkedések megtételére;  
3./ a kisajátítással kapcsolatban felmerülő költségeket a 
költségvetés általános tartalék keretének terhére biztosítja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Horinka László polgármester  

 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal és 1 tartózkodással az alábbi 
határozatot hozta: 

84/2010/z (IV.15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 
megtárgyalta a Polgárőrség Nonprofit Kft. 2009. évi 
támogatásáról szóló beszámolót és elszámolást, melyet elfogad, 
azzal a kikötéssel, hogy a Társaság az önkormányzati 
támogatással vásárolt IYZ-015 frsz.-ú Opel Astra 
személygépjárművet az Önkormányzat nevére, saját költségén 
írassa át. 
Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Horinka László polgármester 

 
  
Horinka László polgármester: Több hozzászólás, észrevétel nem lévén megköszönöm az 
ülésen való aktív részvételt, és azt bezárom. 
 

k.m.f. 
 
 
 

 Horinka László  Tóth Krisztina  
                 polgármester  jegyző  
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Jegyzőkönyv-hitelesítők: 

 
 

 
 
 Lukács István Dr. Papp Ágostonné 
 települési képviselő települési képviselő 
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